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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΕΛΛΑΣ 

 

 

 ∆ΗΜΟΣ Ε∆ΕΣΣΑΣ   

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ 30ης  ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ 

Ε∆ΕΣΣΑΣ ΣΤΙΣ 20 ∆ΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2014 

 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  294/2014      

 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ∆ΙΑΤΑΞΗΣ: 

2. ΕΚ∆ΟΣΗ ΨΗΦΙΣΜΑΤΟΣ ΓΙΑ DIGEA 

 

 Σήµερα Σάββατο 20 ∆εκεµβρίου 2014 και ώρα 12.00΄ το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

συνήλθε σε τακτική δηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου Έδεσσας, ύστερα από την µε αριθµ. πρωτ. 37.803/16-12-2014 έγγραφη 

πρόσκληση του Προέδρου κ. Φίλιππου Γκιούρου, η οποία δηµοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο 

ανακοινώσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος και επιδόθηκε νόµιµα, όπως ορίζουν οι 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 

Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης – Πρόγραµµα Καλλικράτης». 

 Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι ήταν παρόντα 

τα 23 από τα 27 µέλη του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και ονοµαστικά οι:  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1 Γκιούρος Φίλιππος (Πρόεδρος) 13 Λαµπρόπουλος Κωνσταντίνος 

2 Παρθενόπουλος Γεώργιος (Αντιπρόεδρος) 14 Πασχάλης Αλέξανδρος 

3 Πισλίνας Χρήστος (Γρ/τεας) 15 Πέτκος Χρήστος  

4 Αρβανιτίδου-Ιωσηφίδου Ζωγράφα 16 Ρυσάφης Αντώνιος 

5 Γιώγας ∆ηµήτριος  17 Σαµλίδης Μιχαήλ 

6 ∆ασκάλου Χρήστος  18 Σόντρας Ιωάννης  

7 ∆ηµητριάδης Βασίλειος 19 Ταπαζίδης ∆ηµήτριος 
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8 ∆ίου Αναστάσιος 20 Τσιβόγλου Χρήστος  

9 Ζδρου Αικατερίνη  21 Φουνταλής Μιχαήλ  

10 Ιατρίδου – Βλαδίκα Αναστασία 22 Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ 

11 Κατσάρα – Βλάχου Μαρία  23 Χατζόγλου Ιωάννης 

12 Κούκος Γεώργιος   

 

 Η ∆ηµοτική Σύµβουλος κα Αναστασία Ιατρίδου – Βλαδίκα αποχώρησε από τη 

συνεδρίαση µετά τη συζήτηση του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε και παραβρέθηκε ο Πρόεδρος της Τοπικής 

Κοινότητας Νησίου  κ. Χρήστος Τσαπκίνης, για το 11ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.  

 Απουσίασε ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Άρνισσας κ. Κυριάκος Χατζηγεωργούδης,  αν και 

κλήθηκε νόµιµα. 

Ο ∆ήµαρχος κ. ∆ηµήτριος Γιάννου προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση. 

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η Ουρανία Πασιαλή, τακτική υπάλληλος του 

∆ήµου για την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος ύστερα από τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία κήρυξε την 

έναρξη της συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και πρότεινε να συζητηθούν σήµερα 

ως κατεπείγοντα, σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/10 

(ΦΕΚ Α' 87) και για την εύρυθµη λειτουργία των υπηρεσιών του ∆ήµου, τα θέµατα: 

1.«Επιχορήγηση συλλόγου ενταγµένου στο µητρώο εθελοντικών οργανώσεων της 

Γενικής Γραµµατείας Πολιτικής Προστασίας», 2.«Έκδοση ψηφίσµατος για τη DIGEA»,  

3.«Έγκριση παραλαβής µανταρινιών και πορτοκαλιών από τον Αγροτικό συν/µό Άργους 

και διάθεσή τους σε οικονοµικά αδύνατους δηµότες» και 4.«Έγκριση διενέργειας 

καλλιτεχνικών και πολιτιστικών εκδηλώσεων στην πλατεία του Παλαιού οικισµού Αγ. 

Αθανασίου». 

  Το δηµοτικό συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση και αφού είδε τις διατάξεις 

του ανωτέρω άρθρου,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

κρίνει τα ανωτέρω θέµατα ως κατεπείγοντα, για τον λόγο που στην εισήγησή του ο 

Πρόεδρος εξέθεσε και τα οποία πρέπει να συζητηθούν σήµερα, σύµφωνα µε τις διατάξεις 

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

αν και κλήθηκαν νόµιµα 

1 Βερικούκης Χρήστος 3 Μουράτογλου Ιωάννης 

2 Μάρκου ∆ιονύσιος 4 Ταµβίσκου Ευτυχία 
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της παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/10 (ΦΕΚ Α' 87) και να ληφθούν σχετικές 

αποφάσεις.  

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος το 2ο θέµα εκτός ηµερήσιας διάταξης, έδωσε το λόγο 

στον ∆ηµοτικό Σύµβουλο κ. Βασίλειο ∆ηµητριάδη, ο οποίος εξέθεσε τα παρακάτω: 

Προτείνω την έκδοση ψηφίσµατος, σχετικά µε την τηλεοπτική κάλυψη περιοχών της 

Περιφέρειας από τον µονοπωλιακό πάροχο επίγειας ψηφιακής ευρυεκποµπής DIGEA, µε 

το εξής περιεχόµενο: 

 «Με αφορµή  α) το θέµα της µη τηλεοπτικής κάλυψης περιοχών της Περιφέρειας 

που έχει ως αποτέλεσµα πολλές περιοχές της χώρας να είναι «τυφλές» και να µη βλέπουν 

κανένα τηλεοπτικό κανάλι, καθώς και β) το υπέρογκο κόστος που καλούνται να 

καταβάλουν οι περιφερειακοί σταθµοί της Κεντρικής Μακεδονίας στον µονοπωλιακό 

πάροχο επίγειας ψηφιακής ευρυεκποµπής (DIGEA) προκειµένου να συνεχίσουν τη 

δραστηριότητά τους, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Έδεσσας συµπορευόµενο µε τη 

ΚΕ∆Ε και τους λοιπούς ∆ήµους, επιθυµεί να εκφράσει τη δυσαρέσκεια και την 

αγανάκτηση των µελών του, ώστε να αποκατασταθεί το δηµοκρατικό και συνταγµατικά 

κατοχυρωµένο δικαίωµα των πολιτών στην πληροφόρηση και τη γνώση, χωρίς 

επιβάρυνση των ∆ήµων και των πολιτών. Προς το σκοπό αυτό θα πρέπει η πολιτεία και 

τα αρµόδια υπουργεία να επιβάλουν στην εταιρεία παροχής ψηφιακού σήµατος την 

υποχρέωση ανάληψης του κόστους όλων των απαιτούµενων τοπικών αναµεταδοτών, 

ώστε να µη µετακυλήσει το βάρος αυτό στους κατά τόπο ∆ήµους και στους δηµότες 

αυτών. Επιπλέον, δηλώνει την αντίθεσή του και καταγγέλλει την µονοπωλιακή 

παραχώρηση του ψηφιακού σήµατος στα µεγάλα ιδιωτικά συµφέροντα». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ανέφερε ότι σχετική απόφαση έχει λάβει και το Τοπικό 

Συµβούλιο Νησίου, η οποία αναφέρει ότι έχει διαπιστωθεί, το τελευταίο διάστηµα, 

πρόβληµα  στην εκποµπή του ψηφιακού τηλεοπτικού σήµατος DIGEA και θα πρέπει να 

γίνουν οι απαραίτητες ενέργειες από τις υπηρεσίες του ∆ήµου προς την DIGEA για την 

αποκατάσταση του προβλήµατος.  

Ενόψει των ανωτέρω ο Πρόεδρος καλεί το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά. 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη του τα παραπάνω, την από 18/12/14 

απόφαση της Τ.Κ. Νησίου καθώς και τις διατάξεις των άρθρων 93 του Ν.3463/2006 και 65 

του Ν. 3852/2010  

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο µ ό φ ω ν α  

Α. Την έκδοση ψηφίσµατος µε το ακόλουθο περιεχόµενο: 

Ψ Η Φ Ι Σ Μ Α 
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Με αφορµή  α) το θέµα της µη τηλεοπτικής κάλυψης περιοχών της Περιφέρειας 

που έχει ως αποτέλεσµα πολλές περιοχές της χώρας να είναι «τυφλές» και να µη βλέπουν 

κανένα τηλεοπτικό κανάλι, καθώς και β) το υπέρογκο κόστος που καλούνται να 

καταβάλουν οι περιφερειακοί σταθµοί της Κεντρικής Μακεδονίας στον µονοπωλιακό 

πάροχο επίγειας ψηφιακής ευρυεκποµπής (DIGEA) προκειµένου να συνεχίσουν τη 

δραστηριότητά τους, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Έδεσσας συµπορευόµενο µε τη 

ΚΕ∆Ε και τους λοιπούς ∆ήµους, επιθυµεί να εκφράσει τη δυσαρέσκεια και την 

αγανάκτηση των µελών του, ώστε να αποκατασταθεί το δηµοκρατικό και συνταγµατικά 

κατοχυρωµένο δικαίωµα των πολιτών στην πληροφόρηση και τη γνώση, χωρίς 

επιβάρυνση των ∆ήµων και των πολιτών. Προς το σκοπό αυτό θα πρέπει η πολιτεία και 

τα αρµόδια υπουργεία να επιβάλουν στην εταιρεία παροχής ψηφιακού σήµατος την 

υποχρέωση ανάληψης του κόστους όλων των απαιτούµενων τοπικών αναµεταδοτών, 

ώστε να µη µετακυλήσει το βάρος αυτό στους κατά τόπο ∆ήµους και στους δηµότες 

αυτών. Επιπλέον, δηλώνει την αντίθεσή του και καταγγέλλει την µονοπωλιακή 

παραχώρηση του ψηφιακού σήµατος στα µεγάλα ιδιωτικά συµφέροντα. 

Β. Την αποστολή του ανωτέρου ψηφίσµατος στον Πρωθυπουργό, στον Πρόεδρο 

της Βουλής των Ελλήνων, στον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών & ∆ικτύων,  στους 

Βουλευτές του Νοµού και στα Μ.Μ.Ε.   

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθµό  294/2014 

Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

 

 

Ακριβές απόσπασµα  

Έδεσσα  7/1/2015 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

 

 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ Ν. ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αρβανιτίδου-Ιωσηφίδου Ζωγράφα, Γιώγας ∆ηµήτριος,  

∆ασκάλου Χρήστος, ∆ηµητριάδης Βασίλειος, ∆ίου  

Αναστάσιος, Ζδρου Αικατερίνη, Ιατρίδου – Βλαδίκα  

Αναστασία, Κατσάρα – Βλάχου Μαρία, Κούκος Γεώργιος, 

Λαµπρόπουλος Κωνσταντίνος,  Παρθενόπουλος Γεώργιος,

 Πασχάλης Αλέξανδρος, Πέτκος Χρήστος, Πισλίνας  

Χρήστος, Ρυσάφης Αντώνιος, Σαµλίδης Μιχαήλ, Σόντρας 

Ιωάννης,  Ταπαζίδης ∆ηµήτριος,  Τσιβόγλου Χρήστος, 

Φουνταλής Μιχαήλ, Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ,  

Χατζόγλου Ιωάννης.   

Αποδέκτες προς κοινοποίηση: 

- ∆ηµοτικό Σύµβουλο κ. Β. ∆ηµητριάδη 

Εσωτερική ∆ιανοµή (ηλεκτρονικά): 

-    Γραφείο τύπου κ. Γ. Μπλάγα 


